
GRADIVO ZA 20. SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRENŠOVCI, ki bo 4.6.2013 
 

Ad/3 
Pregled zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci 
 
OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
19. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  17. 4. 2013  ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 

 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega 
sveta:  Štefan Gyurica, Anton Radman, Marija Sever, Jožef Horvat, Anton Horvat, Ivan Raj, Dušan 
Dervarič, Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Štefan Krampač, Stanko Bohnec, Bojan 
Kerčmar in Štefan Šarkezi. 
 
Odsotnost je opravičila  mag. Marija Horvat. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava, predstavnika  medijev  Simona Roudi 
(Pomurec.com) in Andrej Bedek (Vestnik). 
Prisotna pri  Ad4/  Željko Križanič, pomočnik komandirja PP Lendava in Jožef Titan, vodja policijskega 
okoliša naše občine. 
Prisotni pri  Ad/12  mag. Terezija Zamuda, ravnateljica OŠ Prežihovega Voranca Bistrica in Melita 
Tompa Lebar predstavnica OŠ Prežihovega Voranca Bistrica. 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14  članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. 
Nato je pod  
 
Ad/2 

predlagal, da se iz predlaganega dnevnega reda črtajo točke pod  Ad/4 Obravnava poročila Nadzornega 
odbora o finančnem poslovanju Občine Črenšovci v obdobju 1-12/2012, Ad/5 Obravnava predloga 
zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2012 in Ad/8 Obravnava programa razvoja in 
ohranjanja kmetijstva ter proizvodnje hrane v občini Črenšovci  v letu 2013. 
 
Člani OS so s predlogom soglašali in sprejeli  naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 19. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 18. redne in 5. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine 

Črenšovci, 
4. Predstavitev poročila PU Murska Sobota, Policijske postaje Lendava, 
5. Obravnava predlogov komisije za podelitev nagrade Občine Črenšovci,  
6. Obravnava predloga Letnega programa športa v Občini Črenšovci za leto 2013, 
7. Predstavitev poročila Centra za socialno delo Lendava, 
8. Soglasje k sklepom Sveta zavoda Zdravstveni dom Lendava, 
9. Soglasje k imenovanju direktorja zavoda Zdravstveni dom Lendava, 



10. Obravnava prošnje za zmanjšanje višine najemnine, 
11. Soglasje k spremembi poslovnega časa vrtca v Črenšovcih,  
12. Tekoče zadeve  
13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 

Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 18. redne seje, ki je bila 26.2.2013 in 5. 
korespondenčne seje, ki je bila od 5.4. do 9.4.2013 ter člane OS obvestil o odgovoru podjetja NOV 
DOM na ponujeno zemljišče v obrtni coni v Črenšovcih. Med drugim so v odgovoru napisali naslednje: 
»Naše podjetje deluje v svetu mode, kar pomeni, da se moramo pri projektu gradnje novega projekta 
ozirati ne le na logistični vidik, ampak tudi na estetsko plat, ki je, kot veste, v svetu mode ključnega 
pomena.  Zemljišče, ki ste nam ga ponudili, se nahaja na območju, ki je še neobdelano in se stika z 
zapuščeno strukturo, kar pa ni v skladu z našimi estetskimi potrebami. Zato sem kljub vsemu primoran 
zavrniti vašo ponudbo in proučiti druge ponudbe, ki so mi bile predložene.« 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je podprl predlog sklepa 5. korespondenčne seje, vendar želi poudariti, 
da ne glede na možno višino pridobljenih sredstev mora občina zagotoviti cca 52 tisoč €, kar ni zanemarljiv 
znesek, katerega v dvoletnem proračunu nimamo zagotovljenega. Pomisleke ima tudi glede na lokacijo 
investicije, saj se skoraj vse investicije izvajajo v romskem naselju Kamenci ob tem pa se Romi v Trnju  
upravičeno čutijo zapostavljeni. 
 

Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je tudi sam podprl predlog DIIP – izgradnja infrastrukture v 
romskem naselju Kamenci,  vendar je istega mnenja kot g. Gyurica. 
 
Župan je pojasnil, da je bila ideja, da se vključita oba zaselka v isti projekt, vendar je bil pomemben 
ponder število prebivalcev, v Trnju pa jih je le 23. Trditev, da se v romskem zaselku  v Trnju nič ne dela 
ne drži, saj so bila odkupljena zemljišča, narejen je vodovod, kanalizacija, cesta, torej so zagotovljene 
vse osnovne komunalne infrastrukture. Manjka še javna razsvetljava.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je glasoval proti ker je mnenja, da  bo glede na razporejena 
sredstva v obeh proračunih za leto 2013 in 2014, občinski proračun pokal po vseh šivih in zagotovitev 
sredstev v višini 60.000 € s strani Občine Črenšovci pomeni, da bo zato črtan morda kateri drugi 
program, ki smo ga potrdili. Prioriteta Občine Črenšovci v naslednjih dveh letih je pitna voda za vse 
občane, tudi za Rome. Povedal je, da je škoda, da so ostali člani potrdili sklep oziroma DIIP. 
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnika 18. redne in 5. korespondenčne seje. 
 
Ad/4 
Željko Križanič, pomočnik komandirja Policijske postaje v Lendavi, je predstavil delo PP Lendava v letu 2012 in 
poudaril, da je le to temeljilo na pravočasnem in doslednem izvajanju načrtovanih nalog in ciljev, ki je bilo 
usmerjeno v obvladovanje operativne problematike. Varnostne razmere na območju policijske postaje ocenjuje 
kot ugodne in stabilne, delo policijske postaje pa učinkovito na vseh delovnih področjih. Predstavil je delo na 
posameznih delovnih področjih: preprečevanje, odkrivanje in preiskovanje kriminalitete, vzdrževanje javnega reda 
in zagotavljanje splošne varnosti ljudi in premoženja, zagotavljanje varnosti cestnega prometa, nadzor državne 
meje in izvajanje predpisov o tujcih in druge dejavnosti. Policija ocenjuje, da so občani bili varni, da se pa 
pojavljajo tuje kriminalne družb, ki izvajajo kazniva dejanja zoper premoženje. Članom OS je podal tudi 
informacijo januarskem dogodku v letošnjem letu na območju občine. Policisti so na podlagi zbranega  zoper pet 
oseb podali kazenske ovadbe, tri zaradi nasilništva in dve pa zaradi povzročitve lahke telesne poškodbe. Izdali so  
dva plačilna naloga zaradi kršenja javnega reda in mira, uveden pa je bil tudi  postopek zoper društvo in 
odgovorno osebo. Pojasnil je, da so to predlogi, o morebitnih sankcijah pa bodo odločali za to pristojni organi. 
Poudaril je še, da je dobro, če je PP seznanjena s prireditvami in so tudi prisotni, saj se tako lažje vzdržuje javni 
red in zagotavlja splošna varnost ljudi in premoženja. 



 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da ni prav, da odgovarja društvo in odgovorna oseba, saj se je dogodek 
zgodil zunaj objekta, po končani športni prireditvi. 
 
Željko Križanič, pomočnik komandirja Policijske postaje v Lendavi, je pojasnil, da policija ne obsoja in  ne odloča 
ampak zbira obvestila  in postopek prenese na za to pristojne organe in povedal, da je policija naredila tako kot je 
potrebno. Korektno in pošteno.  
 
Bojan Kerčmar, član OS, je povedal, da se kot predsednik društva ETNO ob organiziranju prireditev obrne po 
pomoč k vodji našega rajona Jožefu Titanu in dobi potrebna  pojasnila.  
 
Stanko Lebar je povedal, da ugotavlja, da mnoga društva prireditev prijavijo prepozno in jih na to opozarja. 
Pohvalil je dobro sodelovanje z vodjo rajona naše občine Jožefom Titanom. 
 
Stanko Bohnec, član OS, pa je opozoril na promet od Jule skozi Bistrice in do Beltinec oziroma Črenšovec, saj 
kljub prepovedi prometa s kamioni, razen dostave, mnogi ne upoštevajo prometne signalizacije in vozijo tudi s 
preobremenjenim tovorom in vprašal ali bi bila kakšna možnost ukrepanja policije. 
 
Jožef Titan, vodja policijskega okoliša je povedal, da je to problematiko obravnaval že tudi Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Črenšovci katerega član je tudi sam V sodelovanju z občino Beltinci se je 
postavila dodatna prometna signalizacija. Kršiteljem so bile že izrečene sankcije, vendar pa nima pri roki koliko 
sankcij je bilo izrečenih. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je pohvalil izčrpno poročilo in opozoril, da v Trnju kljub omejitvi hitrosti na 40 km/h 
vozniki avtomobilov in sedaj, ko je lepo vreme tudi motoristi, ne upoštevajo omejitev zato bi bilo dobro več 
prisotnosti policije tudi na teh odsekih. Opozoril je tudi na krajana, ki dela izgrede in se zaradi tega občani 
počutijo ogrožene. 
 
Jožef Titan je pojasnil, da je omenjen krajan že star znanec policije in da je potrebno izgrede, napade ali 
kakršnokoli motenje prijavljati kajti le tako lahko policija ukrepa zoper njega. 
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je opozorila na relacijo Črenšovci – Bistrica – Razkrižje, ki je zelo prometna in 
na kateri so kolesarji, pešci, traktorji in avtomobil in bi bila potrebna večkratna prisotnost policije, prav tako v 
Gasilski ulici v Črenšovcih, kjer  je ob delovnih dnevih zaradi vožnje otrok v vrtec promet povečan, vozniki pa ne 
upoštevajo omejitve v naselju.  Tu bi bilo potrebno razmisliti o dodatni znižani hitrosti. 
 

Jožef Horvat, član OS, je povedal, da je zadovoljen s sistematično pripravljenim poročilom o delu in 
opozoril na novelirano zakonodajo, kjer varnost ni samo skrb policije ampak vseh nas.  Opaža se, da je 
vsak dan več tujcev, orožja, duševno bolnih in prav zaradi tega se strinja, da policija deluje predvsem na 
področju preventive.  
Mirko Šernek, član OS, je vprašal ali je še v Črenšovcih po magistralni cesti  potreba po omejitvi 50 km/h saj je na 
obeh straneh pločnik, prav tako v drugih naseljih do Lendave. 
 
Željko Križanič, pomočnik komandirja Policijske postaje v Lendavi, je povedal, da je za postavljanje signalizacije 
pristojna Direkcija za ceste. Povedal je tudi, da se z vsemi predlogami in pobudami v zvezi z delom in 
pristojnostmi policije naj obračamo na vodjo policijskega okoliša Jožefa Titana.  
 
Župan se je prisotnima zahvalil za predstavitev dela Policijske postaje Lendava in zaželel dobro sodelovanje v 
bodoče. 
 
 
Ad/5 
Jožef Horvat, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da se je 
komisija sestala na seji in ugotovila, da so relevantni predlagatelji na naslov sedeža Občine Črenšovci 
pravočasno poslali devet predlogov, vendar je bilo naknadno ugotovljeno, da gre pri predlagatelju ženske iz 



Dolnje Bistrice (podpisana Jožica Šuster) za predlog  za priznanje Občine Črenšovci. Na podlagi te ugotovitve so 
člani KVIAZ razpravljali o osmih predlogih za nagrado Občine Črenšovci. 
Odbor za družbene dejavnosti je predlagal Moški vokalni kvintet Aeternum, Vaški odbor Črenšovci je predlagal 
PGD Črenšovci, Vaški odbor Gornja Bistrica je predlagal PGD Gornja Bistrica, Kulturno-turistično društvo 
Črenšovci je predlagalo PGD Črenšovci in  Moški vokalni kvintet Aeternum, Vaški odbor Žižki je predlagal Moški 
vokalni kvintet Aeternum, Vaški odbor Trnje je predlagal Društvo A.R.O. Trnje in Vaški odbor Dolnja Bistrica je 
predlagal PGD Dolnja Bistrica. Po temeljiti razpravi so vsi člani KVIAZ soglašali, da so vsi predlagani vredni 
občinske nagrade, da pa je dolgoletno in neprekinjeno delovanje društva posebna vrednota, ki jo občina ne sme 
spregledati. Po končani razpravi so sprejeli sklep s katerim Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja Občinskemu svetu Občine Črenšovci predlaga, da se ob letošnjem prazniku Občine Črenšovci podeli 
nagrada Občine Črenšovci naslednjim društvom: Prostovoljnemu gasilskemu društvu Črenšovci, Prostovoljnemu 
gasilskemu društvu Dolnja Bistrica in Prostovoljnemu gasilskemu društvu Gornja Bistrica. Povedal je tudi, da člani 
KVIAZ niso spregledali, da so kar trije predlagatelji predlagali Moški vokalni kvintet Aeternum. Nobeden od 
predlagateljev v utemeljitvi sicer ni navedel okrogle obletnice delovanja, iz podatkov iz spletne strani pa so člani 
KVIAZ v razpravi zgolj ocenjevali, da bo Aeternum polnih 10 let delovanja beležil konec letošnjega leta.  
 

Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo kakšna je višina nagrade. 
 
Jožica Cigan je povedala, da Odlok o nagradah in priznanjih Občine Črenšovci v 8. členu določa, da 
posameznik prejme denarno nagrado v višini ene, pravna oseba pa v višini trikratne neto plače na 
zaposlenega v RS v preteklem letu. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-19/2013-121: 
Občinski sveta Občine Črenšovci podeli v letu 2013 nagrado Občine Črenšovci naslednjim društvom: 

 Prostovoljnemu gasilskemu društvu Črenšovci 

 Prostovoljnemu gasilskemu društvu Dolnja Bistrica in  

 Prostovoljnemu gasilskemu društvu Gornja Bistrica. 
Nagrada se posameznemu društvu podeli in izplača na podlagi določil Odloka o nagradah in priznanjih 
Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 26/97). 
 
 

Ad/6 
Dragica Gruškovnjak, članica OS in predsednica Komisije za šport je povedala, da je komisija na svoji 
seji, dne 11.4.2013 obravnavala in sprejele predlog Letnega programa športa, ki ga predlaga članom 
občinskega sveta v sprejem. 
 
Na vprašanje Jožefa Horvata, člana OS, ali so do sredstev upravičeni tudi vrhunski športniki, naši 
občani, ki tekmujejo za klube izven občine. 
 
Župan je pojasnil, da Pravilnika o sofinanciranju letnih programov športa v občini Črenšovci ne določa o 
nagrajevanju posameznikov, vendar pa se donacija da športnikom s področja atletike, rokoborbe in 
namiznega tenisa iz druge proračunske postavke. Dilema so tudi šahisti. 
 
Jožef Horvat, član OS, je predlagal Komisiji za šport da premisli o teh športnikih, ki tudi promovirajo 
občino in dopolni oziroma spremeni določila pravilnika tako, da bodo tudi ti deležni finančne podpore. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je bil tudi mnenja, da bi bilo pošteno do vrhunskih športnikov, da so tudi 
upravičeni do sredstev in predlagal komisiji za šport dopolnitev pravilnika. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predlagal, da bi se vrhunskim športnikom podelilo vsaj občinsko priznanje. 
Že v lanskem letu je bila predlagana za priznanje kapetanka državne nogometne reprezentance. 
Predlog ostaja tudi za podelitev priznanja v letošnjem letu. 



Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da soglaša s predlogom svetnika Stanka Bohneca. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-19/2013-122: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni program športa v Občini Črenšovci za leto 2013. 
 

Ad/7 
Jožica Cigan je pripravila in predstavila članom OS povzetek iz Poslovnega poročila Centra za socialno 
delo Lendava za leto 2012. Povzetek bo članom OS posredovan tudi po elektronski pošti in je priloga 
arhivskega zapisnika. 
 
Marija Sever, članica OS, je predlagala, da  se pozanimamo kakšne pristojnosti ima center za socilano 
delo  v primeru krajana, ki nadleguje oziroma ogroža občane. 
 
 
Ad/8 
Župan je povedal, da je Svet zavoda Zdravstveni dom Lendava je na svoji 5. redni seji, dne 14.3.2013 
obravnaval Letno poročilo za leto 2012 in Poslovni načrt za leto 2013 ter ju potrdil. Kot ustanovitelja 
zavoda nas prosi za soglasje k sprejetima sklepoma.  
 
Anton Radman, član OS in član Sveta zavoda Zdravstveni dom Lendava je povedal, da je svet 
obravnaval letno poročilo za leto 2012 in ugotovil, da je zavod posloval uspešno in s presežkom  
prihodkov nad odhodki kar je zasluga tudi strategije vodenja zavoda s strani vodstva zavoda in potrdil 
poročilo. Prav tako je obravnaval poslovni načrt kjer se predvideva nakup urgentnega vozila, EKG, 
digitalnega rentgenskega aparata ter druga nabava v skupni vrednosti 297.000,00 EUR. 
 
Dušana Dervariča, člana OS, je zanimalo ali ostale občine, ustanoviteljice ZD Lendava izpolnjujejo 
svoje obveznosti pri sofinanciranju nabave opreme. 
 
Župan je povedal, da uradnega odgovora nima, da pa naj nekatere občine ne bi izpolnjevale svojih 
obveznosti.  
 
Po končani razpravi je bil soglasno sprejet naslednji SKLEP štev. 0320-19/2013-123: 
Občinski svet Občine Črenšovci daje soglasje k sklepom Sveta zavoda Zdravstvenega doma 
Lendava  sprejetih na 5. seji, dne 14.3.2013 ob obravnavi  Letnega poročila zavoda za leto 2012 
in Poslovnega načrta za leto 2013.  
 
Ad/9  
Župan je povedal, da  je Svet javnega zavoda Zdravstveni dom  Lendava na svoji 5. redni seji, dne 14.3.2013, po 
predstavitvi vizije razvoja zavoda s strani kandidatke in po razpravi članov sveta ter opravljenem tajnem 
glasovanju, soglasno sprejel sklep, da se Olga Požgai Horvat, dr. med. spec. imenuje za direktorico zavoda za 
mandatno dobo 4 let, za čas od 1. 5. 2013 do 30. 4. 2017. Na razpis se je prijavila le omenjena. Na podlagi 15. 
člena Statuta ter na podlagi 31. člena Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Lendava (Uradni list RS, št. 
79/97 in 23/01) je potrebno k imenovanju direktorja pridobiti soglasje vseh ustanoviteljev zavoda.  
 
Jožef Horvat, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da člani 
komisije predlagajo Občinskemu svetu Občine Črenšovci, da izda soglasje k imenovanju Olge Požgai Horvat, dr. 
med. spec. za direktorico zavoda Zdravstveni dom Lendava. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-19/2013-124:  
Občinski svet Občine Črenšovci daje soglasje k imenovanju Olge POŽGAI HORVAT, dr. med. spec., za 
direktorico javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Lendava, za mandatno dobo 4 let. 



Ad/10 
Župan je predstavil vlogo družb ASCONS d.o.o. in ENERTEC PV1 d.o.o., ki sta investirali v izgradnjo 
sončnih elektrarn na osnovni šoli v Črenšovcih in Srednji Bistrici. Po sklepu Vlade RS so se drastično 
zmanjšale podpore za energijo pridobljeno iz sončnih elektrarn, zato podjetji prosita za zmanjšanje 
najemnine iz sedanjih 7,5 % na 5 % od letnega prihodka elektrarn.  
 
Na vprašanje Štefana Gyurice, člana OS, koliko je to zneskovno, je župan povedal, da bi letna 
najemnina bila glede na letni prihodek elektrarn okrog 4.000,00 EUR za obe šoli.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da se ne strinja z zmanjšanjem najemnine in da je pri odločanju o 
gradnji sončnih elektrarn nasprotoval gradnji na šolah in vrtcih. Vprašal je tudi ali nismo sklenili pogodbe 
z ALMA ENERGETIKO, zdaj sta pa tu omenjeni drugi pravni osebi. 
 
Župan je pojasnil, da so se pravne osebe menjale. Nekaj problemov je bilo ob postavitvi sončnih celic 
vendar pa je bilo na sestankih in ob prisotnosti požarnega inšpektorja  dogovorjeno kaj je potrebno še 
narediti.  
 
Jožef Horvat, član OS, je povedal, da je prav da podpiramo investicije, vendar mora riziko nositi tudi 
investitor in v tem primeru  ne podpira predloga o zmanjšanju dogovorjene najemnine. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da ne podpira predloga iz razloga ker je izvajalec varčeval na 
varnosti. Na seminarju so bili opozorjeni, da izvajalci izvajajo cenejše investicije, ki pa so lahko 
problematične v primeru požara. 
 
Župan je povedal, da so investitorji predložili vsa dovoljenja, da je izvedba v skladu s standardi. Opozoril 
je tudi, da je pobuda o postavitvi sončnih celic prišla s strani članov OS. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da predloga o znižanju najemnine ne podpira. Posledic, ki izhajajo iz 
uredb vlade ne moremo nositi mi. Riziko mora nositi investitor. 
 



Po končani razpravi je bil soglasno sprejet  SKLEP štev. 0320-19/2013-125: 
Občinski svet Občine Črenšovci ne soglaša s predlogom zmanjšanja višine najemnine iz 
dogovorjenih 7,5 % na 5 % od letnega prihodka elektrarn.  
 
 
Ad/11 
Župan je predstavil vlogo enote vrtca pri OŠ Franceta Prešerna Črenšovci kjer se je pojavila potreba po 
spremembi poslovnega časa vrtca staršev dve otrok. Vrtec predlaga, da se poslovni čas spremeni iz 
5.45 do 16.00 na 5.30 do 16.00. Podaljšanje obratovalnega časa bo pokrito z obstoječim kadrom, zato 
se zaradi spremembe ne predvideva povečanje finančnih sredstev. Odbor za družbene dejavnosti 
predlaga, da OS poda soglasje k spremembi poslovnega časa. Zapisnik odbora je v prilogi. 
 
Občinski svet Občine Črenšovci je soglasno sprejel  SKLEP štev. 0320-19/2013-126: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša s spremembo poslovnega časa v enoti vrtca pri 
Osnovni šoli Franceta Prešerna v Črenšovcih. Poslovni čas vrtca v Črenšovcih je od 5.30 do 
16.00. 
 
 
Ad/12 
1. 
Ravnateljica mag. Terezija Zamuda je povedala, da ima Osnovna šola Prežihovega Voranca Bistrica 
izdelan prometno varnostni načrt z namenom, da se zagotovi otrokom čim večja varnost na prometnih 
površinah ob prihodu v šolo, v času pouka, v času PB in varstva, ob ekskurzijah in izletih in ob drugih 
prireditvah šole. Pri tem je poudarila, da skrb za varnost v prometu ni več samo stvar posameznika ali 
šole, ampak je obveza celotne družbe, tako z vidika same varnosti pri vključevanju v promet v 
vsakdanjem življenju, kot tudi z vidika družbene samozaščite. Pogoj za uspešno uresničitev zastavljenih 
ciljev pa je poznavanje šolskega okoliša, značilnosti in posebnosti prometnih površin, gostota prometa, 
prometnih označb in signalizacije na prometnih površinah, poznavanje prometnih predpisov,  
sodelovanje otrok, staršev, učiteljev, vzgojiteljev in drugih zunanjih dejavnikov kot sta svet za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu in policija. 
 
Melita Tompa Lebar je predstavila videoposnetke prihoda v šolo in povedala, da na šoli skozi celo šolsko leto 
izvajajo številne dejavnosti za povečanje prometne varnosti učencev in obravnavajo vsebine kot so varna pot v 
šolo, pešec v prometu, kolesar v prometu in potnik v prometu. Starše seznanjajo v zvezi s prometno varnostjo na 
roditeljskih sestankih, govorilnih urah, na svetu staršev svetu šole in v publikaciji šole. Opravljeno je bilo tudi 
štetje prometa. Predstavila je videoposnetke prometne situacije pred poukom v ulici in na šolskem dvorišču.  
 
Jožef Horvat, član OS, je predlagal, da bi glede na opravljene meritve in ugotovitve bilo dobro slišati rešitve. 

 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je varne poti v šolo potrebno zagotoviti ne samo okrog šole 
ampak tudi na ostalih površinah po katerih prihajajo otroci v šolo. Namen današnje predstavitve je , da 
se najde rešitev kajti starši se sprašujejo ali so to varne poti in želijo da se do tega vprašanja opredeli 
tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Opozoril je na drugi odstavek 56. člena Zakona o 
osnovni šoli, ki določa, da ima učenec pravico do brezplačnega prevoza ne glede na oddaljenost 
njegovega prebivališča od osnovne šole v prvem razredu, v ostalih razredih pa, če pristojni organ za 
preventivo v cestnem prometu ugotovi, da je ogrožena varnost učenca na poti v šolo. Opozoril je tudi na 
problematičnost prometa okrog vrtca na Bistrici.  
 
Župan je povedal, da se boji, da odkup zemljišča pri vrtcu ne bo rešil vseh problemov in predstavil 
problematiko pri šoli v Črenšovcih kjer je parkirišče pri nogometnem igrišču pa le malokdo parkira tam 
tako bo najbrž tudi na Bistrici. Tehnično rešitev je potrebno pripraviti s strani projektanta.  



Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je članica Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu tudi 
Melita Tompa Lebar in da je člane sveta seznanila s problematiko. Svet je zadevo akceptiral ter 
predlagal nekatere rešitve. 
 
Mag. Terezija Zamuda je povedala, da zaposleni, starši in otroci idejo o razrešitvi problema imajo, da pa je 
potrebno privabiti k sodelovanju tudi strokovnjake s tega področja, tu ima v mislih policijo, strokovnjaka s področja 
gradbeništva. Ideje so, šola potrebuje le zeleno luč. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da se zadeva vrti že deset let, da je bilo pripravljenih že nekaj variant 
vendar je dejstvo, da je k rešitvi potrebno pristopiti strokovno in celovito in v čim krajšem času. 
 

V razpravo so se vključili tudi Štefan Gyurica, Mirko Šernek, Anton Radman in Dragica Gruškovnjak in 
bili vsi mnenja, da je potrebno k rešitvi zadeve pristopiti v sodelovanju s stroko in predlagati takšno 
rešitev, ki bo omogočala učencem in otrokom varen prihod in odhod v šolo in vrtec.  
Po končani razpravi je župan ugotovil, da se je Občinski svet Občine Črenšovci seznanil s problematiko 
varnih poti in varnosti na dvorišču Osnovne šole Prežihovega Voranca Bistrica in soglaša, da se pripravi 
strokovno stališče rešitve navedene problematike. 
 
2. 
Stanko Lebar je povedal, da je na podlagi opravljene cenitve bila vsem solastnikom nepremičnin pri vrtcu na 
Srednji Bistrici posredovana ponudba za odkup pod pogoji iz cenilnega zapisnika.  80 % lastnikov  je podalo 
soglasje za odprodajo zemljišč. Cenilna vrednost stanovanjske hiše z gospodarskim objektom in pripadajočimi 
stavbnimi zemljišči ter za kmetijska zemljišča znaša 56.600,00 EUR. Zdaj se postavlja vprašanje ali se gre v delni 
odkup ali odkup v celoti. 

 
3. 
Župan je seznanil člane OS, da bo v ponedeljek, 22.4.2013, odpiranje ponudb iz javnega razpisa za 
gradnjo pomurskega vodovoda v sistemu A. V zvezi pomurskim vodovodom v sistemu A je bilo 
opravljeno odpiranje že ponudb za izvajanje nadzora nad izvedbo del in za izbiro izvajalca za 
obveščanje in informiranje javnosti. 
 
4. 
Župan je seznanil člane OS, da sta bili obe šoli uspešni na javnem razpisu za energetsko sanacijo 
objektov pri katerem moramo 10 % sredstev zagotoviti sami zato bo 40.000,00 EUR namenjenih za 
investicijsko vzdrževanje šol zadržal za izvedbo tega projekta. 
 
5. 
Jožica Cigan je predstavila predlog izvedbe letošnjega občinskega praznika. V petek, 10. maja 2013 bo 
ob 17. uri svečana seja OS v sejni sobi Kleklovega doma. Na svečani seji se podelijo nagrade za 
likovne in literarne izdelke učencev obeh osnovnih šol. Pripravljena bo tudi razstava. Po svečani seji se 
člani udeležijo tudi odprtja obnovljenih prostorov gasilsko-vaškega doma v Črenšovcih ter svečane seje 
Prostovoljnega gasilskega društva Črenšovci. V soboto, 11. maja bo osrednja prireditev športnem parku 
v Črenšovcih na kateri bodo podeljena priznanja in nagrade občine. Pred prireditvijo se bodo društva 
predstavila na stojnicah. V dopoldanskem času bo organiziran pohod za murski cvet in pohod treh 
generacij. Izdana bo zloženka in priložnostna znamka. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je pravilna odločitev, da občinski praznik traja dva dni. 
 
Ad/13 
Štefana Gyurico, člana OS, so zanimale posledice, če pade na reviziji izbira izvajalca za ureditev 
medgeneracijskega centra v Trnju. Nadalje je vprašal kdaj se bodo začele sanacije na cestiščih in 
bankinah po posledicah pluženja snega. 



Stanko Lebar je razložil kako je potekala izbira izvajalca in da je bila s strani enega prijavitelja podana 
pritožba, ki jo rešuje revizijska komisija. V primeru, da bi bilo reviziji ugodeno sledi novi razpis. 
 
Župan je povedal, da se bodo v maju začela javna dela in se bodo bankine urejale preko teh del. 
 
Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo ali so znane posledice poplav v občini in ali občani prosijo za 
pomoč pri odpravi posledic poplav. 
 
Župan je povedal, da so močno prizadete poljščine, da pa večje škode na objektih ni bilo beležiti. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je opozoril na problematiko razpadajočih objektov v naseljih. Zanimalo ga je 
ali je v planu asfaltiranje ceste proti zbirnemu centru na Srednji Bistrici. 
 
Župan je povedal, da občinski odlok jasno določa na kakšen način se odstranjujejo razpadajoči objekti 
in vzdržujejo parcele in je to v pristojnosti medobčinske inšpektorice. Asfalt do zbirnega centra v 
prihodnosti prav gotovo bo, je pa cesta do zbirnega centra v dobrem voznem stanju. 
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je opozorila, da imajo t.i. »vikendaši« probleme z odvozom odpadkov 
saj velikokrat v času odvoza niso tukaj. Vprašala je kdo je skrbnih provizorijev pri Kantini, ki so v slabem 
stanju in dajejo slab vtis ob prehodu čez reko Muro. 
 
Stanko Lebar je pojasnil, da mora vsak sam poskrbeti za odvoz odpadkov. Tisti, ki niso vedno tu se v 
večini  organizirajo tako, da zaprosijo sosede ali znance, da pripravijo vreče za odvoz.  
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se obvesti Turistično društvo Bistrica, da sanira  provizorije pri 
Kantini. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je opozoril, da obdelovalec njivskih površin med Julo in Dolnjo Bistrico orje 
vse do korenin posajenih lip kar lahko povzroči škodo na drevju in da je za nasipom med čistilno in 
Dolnjo Bistrico (pot proti Kantini) večji kup odpadkov. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da se čim prej realizira nabava kosilnice, saj je že čas za košnjo 
trave. 
 
Župan je povedal, da je realizacija v teku, v postopku zbiranja ponudb. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se seje občinskega sveta, odborov in komisij sklicujejo v 
dopoldanskem času, ne pa v poznih popoldanskih oziroma večernih urah. 
 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 22. uri. 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine 
Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                         Anton TÖRNAR, župan 

 

 
 
 




